
Schriftelijke vragen 
Reg. Nr. 2022-02 

Datum:  13-07-2022 [in te vullen door de griffie]
Van: Siebren Buist (PvdA) [in te vullen door de aanvrager]
Aan: College via gemeentesecretaris
Onderwerp: Rechtszaak woningen Wapenveld [in te vullen door de aanvrager]
Datum beantwoording: 11-08-2022 [in te vullen door de organisatie]
Behandeld in college van: 23-08-2022 [in te vullen door de organisatie]

Toelichting

De gemeente Heerde heeft een rechtszaak gevoerd inzake een vijftal woningen (waarin 
dus ook minstens vijf zelfstandig wonende mensen onderdak vinden) in Wapenveld. 
Dat geding heeft niet de uitkomst gebracht die de gemeente had gewenst. 

De PvdA-fractie ziet graag de volgende vragen schriftelijk beantwoord:
1. kan het College opening van zaken geven over hoe het verder gaat in deze kwestie?
2. is legaliseren van het geheel een optie die bezien is in de overwegingen na de uitspraak van 

de rechtbank?
3. kan het College bij het antwoord op de voorgaande vraag wat achtergrondinformatie 

verstrekken?

De fractie van de PvdA,

Siebren Buist

Antwoord
1. Met het besluit van 12 juli 2022 hebben we uitvoering gegeven aan de uitspraak van de 

rechtbank van 26 april 2022. Zie voor verdere informatie de algemene raadsinformatie 
hierover die op 15 juli 2022 naar de raad is gestuurd. 

2 Zie ook de algemene raadsinformatie van 15 juli 2022. Het staat de eigenaresse van het 
pand vrij om binnen de spelregels die wij hanteren in het kader van de zogeheten 
“uitnodigingsplanologie” een aanvraag tot (gedeeltelijke) legalisering in te dienen. Op de 
uitkomst van een dergelijk mogelijk te starten procedure kan niet worden vooruitgelopen 
binnen het ingezette handhavingstraject. 

3 Zie 2. 


